
              

Årsmøte i Eidsvåg Idrettslag 13.02.2013  

Kommunestyresalen, Nesset kommunehus kl. 1800 – 2115 

 

Sak 1 Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble enstemmig godkjent 

 

Sak 2 Valg av ordstyrer, referent og to til å skrive under protokollen 
Det ble bedt om forslag. 

 

Som ordstyrer ble Inger Anne Øyen foreslått, og enstemmig valgt 

Som referent ble Vivian Høsteng foreslått og enstemmig valgt 

Til å skrive under protokoll ble Erlend Stubø og Erling Sølvik foreslått. Begge ble enstemmig valgt 

 

Sak 3 Årsmeldinger 2012 

 Hovedstyrets årsmelding ble presentert av Inger Anne Øyen. Årsmeldingen ble enstemmig godkjent 

 

 Årsmelding for fotballgruppa ble presentert av Erlend Stubø. Årsmeldingen ble enstemmig godkjent 

 

 Årsmelding for hopp-/alpingruppa ble lest gjennom av Inger Anne Øyen. Årsmeldingen ble enstemmig 

godkjent 

 

 Årsmelding for langrennsgruppa ble presentert av Ann Kristin Dyvik. Årsmeldingen ble enstemmig godkjent 

 

 Årsmelding fra allidrett ble lest gjennom av Inger Anne Øyen. Årsmeldingen ble enstemmig godkjent 

Prestasjoner i ulike bakke- og terrengløp og i langrenn av Johan Bugge, Øyvind Bugge og Anders Bugge ble referert. 

 

Sak 4 Regnskap 2012. Budsjett 2013 

Regnskap: 

 Balanse og resultat for hovedstyret ble presentert av Ivar Øyen.  

Merknader:  

- Sponsormidler på kr 75 000 fra Nesset Kraft er ikke kommet inn i budsjettet for 2012, men avtalen er 

underskrevet og i orden.  

- Alt som angår Eidsvågdagene må føres mot riktig konto i regnskapet. 

- Det bes om at det tas en gjennomgang av rentevilkårene for sparekonto 

http://idrett.speaker.no/Organisation.asp?OrgElementId=26227


- Viktig at all aktivitet blant barn og ungdom opp til 18 år i gruppene registreres, dette danner grunnlaget 

for LAM-midlene (Enkeltarrangement teller ikke). Dette er de enkelte gruppenes ansvar. 

 

Regnskapet, med årsmøtets merknader, ble enstemmig godkjent 

 

 Balanse og resultat for fotballgruppa ble presentert av Torstein Alstad. 

 

Regnskapet ble enstemmig godkjent 

 

 Balanse og resultat for langrennsgruppa ble presentert av Ann Kristin Dyvik 

Merknad: 

- Eidsvåg IL ble for sen med å søke om løypekjøringsmidler i 2012, og fikk ikke tildelt dette året. I tillegg 

omfatter nå løypekjøringsmidlene også lysløypene, og det blir dermed flere søknader som skal dele på 

midlene. 

 

Regnskapet ble enstemmig godkjent 

 

 Balanse og resultat for allidrett ble presentert av Inger Anne Øyen 

Regnskapet ble enstemmig godkjent 

 

 Balanse og resultat for hopp/alpin ble presentert av Torstein Alstad 

 

Regnskapet ble enstemmig godkjent 

 

Kommentar: 

Ulik praksis for avskrivninger i gruppene. Dette bør det tas en gjennomgang. 

 

Det er viktig at formalitetene omkring kasserer, revisorer og godkjenning av regnskapene utføres på en korrekt 

måte. Dette tas til etterretning. 

 

Budsjett 2013 
 Budsjett for hovedstyret ble presentert av Inger Anne Øyen 

 

Budsjettet ble enstemmig godkjent 

 

 Budsjett for fotballgruppa ble presentert av Torstein Alstad. 

 

Budsjettet ble enstemmig godkjent 

 

 Budsjett for hopp/alpin ble presentert av Torstein Alstad 

 

Budsjettet ble enstemmig godkjent 

 

 Budsjett for langrennsgruppa ble presentert av Ann Kristin Dyvik 

 

Budsjettet ble enstemmig godkjent 

 



 Budsjett for allidrettsgruppa er ikke levert, og dette overlate til det nye styret 

 

Sak 5 Organisasjonsplan 

Vedtak i årsmøtet 2012 om justering av organisasjonsplana fra gruppene er ikke sluttført, og det jobbes videre med 

dette i 2013. 

 

Dette ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 6 Anleggsplan 

Anleggskontakt Ivar Øyen orienterte: 

 

- Planer og foreløpig budsjett for nytt klubbhus. Det er tenkt at man skal få ut mest mulig spillemidler til 

prosjektet. Det trengs minst 3 personer for å kunne drive prosjektet videre.  

 

- Det jobbes med et nytt lysløypeanlegg i Solbjøra bak skitrekket, da det planlagte området på Pelømyra 

må utgå pga at området er vernet. 

 

Prioriteringene i vedtatt anleggsplan videreføres som tidligere: 

1.prioritet: Klubbhus for Eidsvåg IL 

2.prioriet: Skiløypeanlegg i Solbjøra  

 

Dette ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 7 Lov for Eidsvåg Idrettslag  

Det ble foreslått at basis-lovnorm for idrettslag skal gjelde som lov for Eidsvåg idrettslag 

 

Dette ble enstemmig vedtatt 

 

Sak 8 Medlemskontingent 

Det ble ikke fremmet andre forslag til kontingent.  

Medlemskontingentene ble enstemmig vedtatt slik: 

Under 18 år: kr. 100 

Enkeltmedlem: kr. 200 

Familie:  kr. 300 

 

Sak 9 Innkomne saker 

Fotballgruppa: 

Det er et behov for å renovere gressmatta på Eidsvåg stadion i 2013, og det kjent med at det er et firma som driver 

med dette. Fotballgruppa ønsker at den kostnaden deles 50/50 med hovedstyret da Eidsvåg stadion er et av de mest 

vesentlige anlegga idrettslaget her. Selvfølgelig etter at det er innhentet pristilbud. 

 

Fotballgruppa innhenter pristilbud fra ulike aktører, og en kostnadsdeling vil bli behandlet i et styremøte i 

hovedstyret. I tillegg bør det undersøkes om det kan søkes midler fra Gjensidigestiftelsen til dette prosjektet.  



 

Dette ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 10 Valg for Eidsvåg IL 2013-2014 

Alle innstilte kandidater ble enstemmig valgt, og sammensetningen av gruppene ble som følger:  

Arbeidsutvalget 

Inger Anne Øyen Leder   2013 

Bente Hoem  Nestleder  2012-2013 

Vivian Høsteng  Sekretær  2012-2013 

Per Olav Eidsæter Kasserer  2012-2013 

Ivar Øyen  Anleggskontakt  2012-2013 

 

Langrennsgruppa 

John Arne Bugge  2012-2013 

Olav Svensli   2012-2013 

Bjørn Inge Steinsvold  2012-2013 

Ann Kristin Dyvik  2012-2013 

Helge Silset   2013-2014 

Unni Klokset   2013-2014 

 

Hopp-/ alpingruppa 

Jan Erik Blø   2012-2013 

Terje Blø   2012-2013 

Eva Solstad Alme  2012-2013 

Ingrid Anne Frisvoll Sandnes 2012-2013 

Marius Angvik   2012-2013 

Lars Magnus Gjermundnes 2013-2014 

Arnstein Aarstad  2013-2014 

 

Allidrettgruppa 

Grete Husvik   2012-2013 

Janne Aspås Angvik  2013-2014 

Jannicke Bugge   2013-2014 

Iren Bakken Holsæther  2013-2014 

Kristin Stubø Ødegård  2013-2014 

Veronika Hansen  2013-2014 

 

Fotballgruppa 

Erlend Stubø   2012-2013 

Lars Kristian Kvernberg  2012-2013 

Jonny Dyvik   2012-2013 

Geir Ove Istad   2012-2013 

Torstein Alstad   2012-2013 

May Tove Bye Aarstad  2012-2013 

Karianne Hole Sevaldsen 2012-2013 



Rune Skjørsæther  2012-2013 

Kjetil Samuelsen  2013-2014 

Anders Stokkeland  2013-2014 

Inge Arild Fjøseid  2013-2014 

Monica Kalset Hånes  2013-2014 

 

 

Sak 12 Valg av 5 representanter til årsmøte i Nesset idrettsråd (som avholdes 27.02.12) 

Det ble foreslått at leder og en fra hver gruppe møter.  

Følgende har anledning til å representere Eidsvåg idrettslag til årsmøtet i Nesset idrettsråd: 

Inger Anne Øyen 

Bente Hoem 

Torstein Alstad 

Ann Kristin Dyvik 

Torkil Øyen 

 

De foreslåtte ble enstemmig valgt. 

 

Sak 13 Eventuelt 

Det ble orientert om at idrettslaget har fått tildelt følgende adresser: 

- Solbjør skileikanlegg: Øvre veg 94 

- Eidsvåg stadion:  Holtavegen 16 

 

Det er kommet innspill fra Inge Arild Fjøseid vedrørende oppretting av en ny hjemmeside for Eidsvåg idrettslag.  

Det var enighet om følgende: 

Årsmøtet ser svært positivt på innspillet fra Inge Arild. Det er ikke ønskelig å bygge opp en helt ny hjemmeside, siden 

idrettslaget er best tjent med å bruke den eksisterende siden via klubben online. Men det er helt klart at idrettslaget 

må jobbe med hjemmesiden, og Inge Arild inviteres til et styremøte for å diskutere saken videre. 

 

Protokoll godkjennes med følgende underskrifter: 

Eidsvåg  

     ___________________  _________________  __________________ 

 Erling Sølvik           Erlend Stubø        Vivian Høsteng 

 


